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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Fødevareministeren

23. september 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 500

Vil ministeren redegøre for reglerne med udstedelse af hestepas, herunder 

oplyse hvorfor der ikke kan udstedes hestepas til heste under 4 år?

På udvalgets vegne

Jørn Dohrmann

formand
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